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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de uitzetting van een illegale
tbs’er terwijl er geen zorg/detentie is
geregeld in het thuisland.
(Ingezonden 2 december 2009)

1
Bent u bekend met de zaak van R. I.,
die vier jaar detentie en de
behandelmaatregel
terbeschikkingstelling (tbs) opgelegd
kreeg na een moord in 1993?1

2
Is het waar dat deze man al eerder
een moord pleegde en vanuit de
tbs-kliniek zijn familie zowel
schriftelijk als telefonisch met
ernstige dreigementen bleef belagen?
Zou u deze man typeren als
levensgevaarlijk?

3
Is het waar dat deze man in mei 2008
naar Kosovo is uitgezet op
voorwaarden dat hij zich in een
specifieke kliniek zou laten
behandelen en zich daar elke dag zou
melden?

4
Is het waar dat een Kosovaarse
psychiater voor de rechter in Arnhem
verklaarde R. I. te zullen gaan
behandelen, maar al drie dagen na de
zitting aan gaf dat R. I. bij nader
inzien te gevaarlijk was en hij van de
behandeling af zag? Bij wie is deze
melding terecht gekomen?

5
Waarom is er, toen duidelijk werd dat
de Kosovaarse psychiater afzag van
behandeling, geen andere
behandelings- of detentievorm voor
deze levensgevaarlijke man gezocht?

6
Is het u bekend dat de kliniek waar R.
I. zich elke dag zou moeten melden
deze man helemaal niet kent?

7
Deelt u de mening dat het volstrekt
ongewenst is dat de slachtoffers en
nabestaanden van R. I. nu
geconfronteerd kunnen worden met
deze dader?

8
Voelt u zich verantwoordelijk om een
passende zorg- en of detentievorm te
vinden voor ex-tbs’ers die u uit laat
zetten? Voelt u zich ook
verantwoordelijk voor het controleren
of dergelijke zorg ook daadwerkelijk
plaatsvindt? Zo nee, waarom niet?

9
Is er naar uw idee iets misgegaan in
deze zaak? Zo nee, vindt u de huidige
situatie wenselijk? Zo ja, wat dan en
welke maatregelen gaat u treffen om
herhaling te voorkomen?

10
Bent u bereid om opdracht te geven
deze zaak door de Inspectie voor de
Gezondheidszorg of de
sanctietoepassing te laten
onderzoeken?

11
Bent u bereid om, tot dat helder is
wat er mis is gegaan in de zaak R. I.
geen illegale ex-tbs’ers, waarvan niet
honderd procent duidelijk is en
contractueel is vastgelegd waar ze
aansluitende zorg zullen krijgen, uit te
zetten? Zo nee, waarom niet?

12
Als het wetsvoorstel beëindiging van
de maatregel van
terbeschikkingstelling met bevel tot
verpleging van overheidswege door
de minister van Justitie2 dat de
Tweede Kamer heeft aangenomen
ook door de Eerste Kamer wordt
aangenomen, zullen dergelijke
situaties dan niet meer voorkomen?

1 Zie vonnis zaak Ramo I. en o.a. De Telegraaf,
1 december 2009: «Justitie laat tbs’er vrij in
moederland».
2 Kamerstuk 31 552.
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